

本表格必須郵寄或送交本公司方為有效。
THIS FORM MUST BE RETURNED BY MAIL OR IN PERSON.

地址/股息指示更改表格 ADDRESS/DIVIDEND INSTRUCTION AMENDMENT FORM

(請用正楷英文填寫 To be completed in block letters)

致: 香港中央證券登記有限公司
香港證券登記有限公司

日期:
Date: _____

To: **COMPUTERSHARE HONG KONG INVESTOR SERVICES LIMITED**
HONG KONG REGISTRARS LIMITED

甲部: (此欄必須填寫)

Section A: (This section must be completed)

本公司專用欄:
FOR OFFICE USE:

SRN

股票名稱

Name of Company _____

股東姓名

Name of Shareholder _____

股票號碼

Certificate No(s). _____

電話 / 圖文傳真 號碼

Telephone / Fax No(s). _____

乙部: 更改地址

Section B: CHANGE OF ADDRESS

舊地址 FROM	新地址 TO

丙部: 更改股息指示 (如只欲更改地址, 則無須填寫此欄)

Section C: CHANGE OF DIVIDEND INSTRUCTION (Do not complete this section if you wish to change your address only)

此股息指示只適用於港幣股息。 This dividend instruction is applicable to Hong Kong dollar dividends only.

股東地址

Shareholder's Address _____

(所載資料與紀錄有別而並未填寫乙部者, 則不會視為有效之更改地址指示。)

(Differences from our records will not be updated unless indicated in Section B above.)

舊股息指示 FROM	新股息指示 TO
銀行名稱 Name of Bank	
分行 / 地址 Branch / Address	
戶口號碼 Account No.	

註: 如新增股息指示, 只須填寫“新股息指示”一欄。

Notes: To add dividend instruction, complete “TO” column only.

如取消現有的股息指示, 只須填寫“舊股息指示”一欄。

To delete existing dividend instruction, complete “FROM” column only.

如修改現有股息指示, 必須填寫“舊股息指示”及“新股息指示”兩欄。

To amend existing dividend instruction, complete both “FROM” and “TO” columns.

請以下述語言回覆:

I would like to receive your reply in the following language:

中文

English

股東簽署 Signature(s) of Shareholder(s) _____

備註: 請填寫各欄以便盡速處理閣下之指示。

N.B. Insufficient information given in the form may result in delay in processing your instruction.

除本表格所要求提供的資料外, 其他指示書寫於本表格將不獲處理。

Any instructions written on this Form (other than those asked for herein) will not be processed.

所有聯名股東均須簽署。

All joint shareholders must sign.

香港中央證券登記有限公司 Computershare Hong Kong Investor Services Limited

香港證券登記有限公司 Hong Kong Registrars Limited

香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong

顧客服務熱線 Customer Services Hotline: (852) 2862 8555 圖文傳真 Fax: (852) 2865 0990 / 2529 6087

電子郵件 E-mail: hkinfo@computershare.com.hk 網址 Website: www.computershare.com.hk